
Protokół Nr XXVIII /09 
z XXVIII Wyjazdowej Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 25 marca 2009 roku w Domu Ludowym w Krościenku Wyżnym 
rozpoczętej o godz. 1 O.OO a zakończonej o 14.30. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W obradach udział wzięło 22 radnych wg załączonej listy obecności /zał. Nr 1/. 
W Sesji nie uczestniczył Tadeusz Szymański - nieobecność nieusprawiedliwiona. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
5. Pan Jan Kilar - Prezes Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP w Krośnie. 
6. Bryg. mgr inż. Pan Zbigniew Sieniawski - Komendant Państwowej Straży Pożarnej 

w Krośnie. 
7. Młodszy inspektor Pan Krzysztof Guzik- Komendant Miejski Policji w Krośnie. 
8. Pan Jan Kuźnar - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, Z-ca Wójta Pan Tomasz Czarnowski, 

Pan Jan Omachel - Sekretarz Gminy oraz Radni Gminy Krościenko Wyżne. 
9. Kierownicy jednostek organizacyjnych w Gminie Krościenko Wyżne: Pani Teresa Mazur -

Dyrektor SP ZOZ, Pan Marek Aftanas - Dyrektor Publicznego Gimnazjum, Pani Marta 
Such - Dyrektor Szkoły Podstawowej oraz Pan Rafał Przymusiński - Kierownik GOSiR. 

10. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - stwierdził prawomocność obrad oraz zapytał o uwagi do protokołu z XXVII Sesji 
Rady Powiatu. 

Radni nie wnieśli uwag oraz przyjęli protokół jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesJI oraz poprosił Radnych o wmes1eme 
ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o poszerzenie punktu 8 porządku obrad o literę h) w brzmieniu 
„zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia" oraz literę i) w brzmieniu „w sprawie 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Krośnieński". 

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednomyślnie. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Krościenko Wyżne Pan Jan Kuźnar. Przybliżył zgromadzonym 
historię miejscowości Krościenko Wyżne, poinformował o położenie gminy. liczbie mieszkańców 
oraz o inwestycjach realizowanych w gminie. o wykonaniu budżetu oraz o współpracy 

z jednostkami samorządu terytorialnego. Dodał. iż najważniejsze drogi na terenie Gminy 
Krościenko Wyżne to drogi powiatowe. Podjął również temat remontu mostu w ciągu drogi 
powiatowej przy ul. Marynowskiej, budowie chodników, odwodnień, utrzymania rowów oraz 
przepustów. Na zakończenie dodał, że cieszy się z faktu. iż sesja ta została organizowana w Gminie 
Krościenko Wyżne. 
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Realizując punkt 5 porządku obrad - informację na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego 
w powiecie krośnieńskim przekazali w kolejności: 

- Bryg. mgr inż. Pan Zbigniew Sieniawski - Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie 
/zał. Nr 2/. Podziękował za wsparcie finansowe w kwestii wyposażenia jednostki oraz poprosił 
o wnioski w sprawie zakupu nowych samochodów. Następnie na ręce Starosty i Przewodniczącego 
Rady Powiatu przekazał sprawozdanie z działalności za 2008 rok, a Wójtowi Gminy Krościenko 
Wyżne statuetkę Komendanta PSP w Krośnie z podziękowaniami za dotychczasową współpracę. 

- Młodszy inspektor Pan Krzysztof Guzik- Komendant Miejski Policji Krośnie /zał. Nr 3/. 

- Druh Pan Jan Kilar - Prezes Zarządu Powiatowego Oddziału Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Krośnie /zał. Nr 4/. 

Następnie głos zabrał Pan Józef Szajna - Radny Sejmiku Województwa Podkarpackiego. 
Podziękował za zaproszenie na sesję, przeprosił za nieobecność na sesjach Rady Powiatu oraz 
pogratulował wspaniałych inwestycji podejmowanych dla poprawy warunków lokalnych. Zwrócił 
uwagę na swój udział w posiedzeniach Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Pogotowia 
Ratunkowego w Krośnie oraz Radzie Społecznej Wojewódzkiego Szpitala Podkarpackiego 
w Krośnie. Dodał, iż nie przynależność polityczna powinna decydować o sprawach lokalnych lecz 
łączenie się w działaniu dla dobra społeczności. Zaproponował pomoc w podejmowaniu 
wspomnianych kwestii. Podziękował Wójtowi Gminy Krościenko Wyżne za możliwość odbycia 
wyjazdowej sesji właśnie w Gminie Krościenko Wyżne. gdyż jak stwierdził integracja i wymiana 
doświadczeń jest wskazana. Poinformował również o sesjach wyjazdowych Sejmiku Województwa 
Podkarpackiego m.in.: w Ustrzykach, w Krośnie. w Dębicy czy planowanej w Mielcu oraz dodał, 
że w miesiącu kwietniu ma odbyć się spotkanie na terenie ziemi krośnieńskiej w celu zajęcia 
stanowiska w sprawie lotniska krośnieńskiego. 
Zwrócił uwagę na ważne tematy podejmowane na sesji tj. stan bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w powiecie krośnieńskim. Nadmienił. iż w budżecie Województwa Podkarpackiego 
zaplanowana została po raz pierwszy kwota ok. ponad 1 mln zł na rzecz \Vzmocnienia jednostek 
OSP województwa podkarpackiego. 
Zobowiązał się również. iż na najbliższej sesji Sejmiku Województwa Podkarpackiego (planowanej 
na 30 marca 2009 roku) poczyni starania w kierunku doprowadzenia do urealnienia przepisów 
dot. przekazywania sprzętu dla jednostek OSP (w przypadku gdy wnioskodawcą będzie samorząd 
powiatowy) oraz, że należy podjąć działania mające na celu zmniejszenie liczby wypadków 
spowodowanych przez nietrzeźwych kierowców. Na zakończenie swojej wypowiedzi z okazji 
zbliżających się Świąt Wielkanocnych złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne. 

Pan Paweł Lorens Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne zabierając głos powitał 

zaproszonych gości oraz podziękował Radzie Powiatu Krośnieńskiego za dotychczasową 

współpracę. Zwrócił uwagę na realizowane i planowane do realizacji zadania na terenie Gminy 
Krościenko Wyżne oraz zaangażowanie finansowe Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 11.20 ogłosił dziesięciominutową przerwę. 

Następnie ok. godz. 11.30 obrady zostały wznowione. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Starosta /zal. Nr 5/. Podziękował Wójtowi 
za przyjęcie w Gminie Krościenko Wyżne. Nadmienił, iż ceni dobrą współpracę z gmmą 
oraz wspomniał o prowadzony zadaniach na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

Przystępując do realizacji punktu 7 porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym nie 
zabrano głosu. 
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Punkt 8 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Krościenko Wyżne 
prowadzenia zadania publicznego należącego do powiatu krośnieńskiego - projekt uchwały 
przedstawił Pan Jan Pelczar - Dyrektor. Poinformował, iż projekt uchwały dotyczy zadania 
„budowa chodnika przy drodze powiatowej Nr 1973 R Krosno - !skrzynia (ul. Brzozowska) w 
miejscowości Krościenko Wyżne oraz, że proponuje się dodać w § 1 - zapis w brzmieniu - „I etap". 
Powierzający dofinansowuje zadanie w formie dotacji celowej w kwocie 15 tys. zł oraz, że 
przyjmujący zobowiązuje się zrealizować zadanie z własnych środków w terminie do dnia 30 
listopada 
2009 roku. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa 

przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Porządku Publicznego 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Następnie Pan Dariusz Sobieraj zwrócił mvagę, iż w projekcie porozumienia będącego 

załącznikiem do wspomnianej uchwały w § 1 znajduje się błędny zapis dotyczący Gminy Miejsce 
Piastowe. 

Pan Edward Bargiel z kolei zauważył, iż w tym samym projekcie porozumienia znąjduje się błędny 
zapis dotyczący skarbnika gminy. 

Uwagi Radnych zostały uwzględnione i sprostowano błędy pisarskie w projekcie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z naniesionymi zmianami. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/218/09 w sprawie powierzenia 
Gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do powiatu 
krośnieńskiego /zał. Nr 6/. 

Przystępując do realizacji punktu 8 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 
Gminie Chorkówka prowadzenia zadania publicznego należącego do powiatu krośnieńskiego -
projekt uchwały przedstawił Dyrektor. Poinformował, iż powierzający dofinansowuje zadanie 
pn. „przebudowa drogi powiatowej Nr 1955 R Niżna Łąka - Bobrka wraz z budową chodnika 
w miejscowości Bóbrka'' w formie dotacji celowej w kwocie 2 tys. zł oraz, że przyjmujący 

zobowiązuje się zrealizować zadanie z własnych środków w terminie do dnia 30 listopada 2009 
roku. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa 

przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Porządku Publicznego 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/219/09 w sprawie powierzenia 
Gminie Chorkówka prowadzenia zadania publicznego należącego do powiatu krośnieńskiego 

/zał. nr 7/. 

W kolejnym 8 c) punkcie porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 
zadania pn. „Renowacja Pałacu Stawiarskich w Jedliczu" I etap oraz rewitalizacja terenu 
zabytkowego parku - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. Poinformował, iż projekt uchwały 
dotyczy wniosku o dofinansowanie w 2010 roku ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na 
lata 2007 - 2013 priorytet 6. Turystyka i kultura - zadania pn. „Renowacja Pałacu Stawiarskich 
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w Jedficzu I etap oraz rewitalizacja terenu zabytkowego parku. W obiekcie tym obecnie mieści się 
Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Konopnickiej w Jedliczu a także. iż w budżecie Powiatu 
zobowiązuje się zabezpieczyć na 2010 roku kwotę 2 mln 670 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 

komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/220/09 w sprawie przystąpienia 
do realizacji zadania pn. „Renowacja Pałacu Stawiarskich w Jedliczu" I etap oraz rewitalizacja 
terenu zabytkowego parku /zał. Nr 8/. 

Punkt 8 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań 
zmierzających do dokonania zmiany pomieszczeń stanowiących własność Powiatu Krośnieńskiego 
na pomieszczenia stanowiące własność Województwa Podkarpackiego - projekt uchwały 

przedstawił Starosta. Poinformował, iż Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Podkarpackiego 
w Krośnie kilkakrotnie zwracał się do Zarządu Powiatu z prośbą o nieodpłatne przekazanie 
pomieszczeń o których mowa w projekcie uchwały oraz, że Rada Społeczna Wojewódzkiego 
Szpitala Podkarpackiego wyraziła pozytywną opinię w przedmiotowej kwestii. Nadmienił, iż 

chodzi o zamianę pomieszczeń zlokalizowanych przy ul. Grodzkiej w Krośnie na pomieszczenia 
znajdujące się przy ul. Kisielewskiego w Krośnie (o powierzchni łącznej 394,46 m2

), które będą 
ewentualnym zabezpieczeniem dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Stomatologicznej 
w Krośnie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa. Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/221/09 w sprawie wyrażenia 
zgody na podjęcie działań zmierzających do dokonania zmiany pomieszczeń stanowiących 

własność Powiatu Krośnieńskiego na pomieszczenia stanowiące własność Województwa 
Podkarpackiego /zał. Nr 9/. 

W kolejnym punkcie 8 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przeznaczenie środków na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia Warsztatu Terapii 
Zajęciowej lub jego dodatkowe doposażenie w 2009 r.- projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Następnie poinformował o podstawie prawnej wprowadzonych zmian. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/222/09 w sprawie wyrażenia 
zgody na przeznaczenie środków na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia Warsztatu Terapii 
Zajęciowej lub jego dodatkowe doposażenie w 2009 r. /zał. Nr 10/. 

Realizując punkt 8 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmian w Planie Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Krośnieńskiego na lata 2004 - 2013 - projekt uchwały przedstawił 

Wicestarosta. Poinformował o proponowanych zmianach w projekcie uchwały oraz dodał, iż Plan 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Krośnieńskiego uchwałą Rady Powiatu Nr XXI/168/04 został 

przyjęty w 2004 roku, następnie zmieniony uchwałę Nr XXXVIII/310/06 Rady Powiatu z dnia 
25 kwietnia 2006 roku. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa. Bezpieczeństwa 

przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Porządku Publicznego 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opm1ę 

komisji. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni (stosunkiem głosów 20 - za, przy 1 głosie wstrzymującym się oraz 1 głosie przeciw) 
głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/223/09 w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Krośnieńskiego na lata 2004 - 2013 /zał. Nr 11/. 

W następnym punkcie 8 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu krośnieńskiego na 2009 rok - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. 

Poinformowała, iż dochody ulegają zmniejszeniu o kwotę 915 tys. 592 zł z tytułu subwencji 
oświatowej na 2009 rok w związku z zawiadomieniem Min. Finansów o ostatecznych kwotach 
subwencji przyjętych w ustawie budżetowej na 2009 rok. 

Dochody zostały zmniejszone o kwotę 6 tys. 769 zł z tytułu dotacji z powiatu sanockiego na 
dofinansowanie WTZ w Rymanowie w związku ze zmianą procentowego dofinansowania 
z 15 % na 10 % kosztów. 

Zmniejszone i zwiększone zostają dochody o kwotę 105 tys. 686 zł poprzez przeniesienie tej kwoty 
między rozdziałami „pozostała działalność" a „nadzór nad gospodarką leśną··. 

Dochody bieżące zostają zwiększone o 15 tys. 200 zł z tytułu dochodów własnych Starostwa 
Powiatowego w Krośnie i zwrotu kosztów zastępstwa procesowego. 

Dochody majątkowe zostały zwiększone o kwotę 330 tys. zł z tytułu pomocy finansowej 
z Gminy Miejsce Piastowe na przebudowę drogi powiatowej Krosno - Rogi - Iwonicz wraz 
z budową chodnika i odwodnieniem korpusu drogowego w miejscowości Rogi w związku 

z Uchwałą Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

Ogółem dochody zostały zmniejszone o kwotę 577 tys. 161 zł. 

Wydatki powiatu ulegają zmniejszeniu i zwiększeniu o kwotę 330 tys. zł na zadanie pn. 
przebudowę drogi powiatowej Krosno - Rogi Iwonicz wraz z budową chodnika 
i odwodnieniem korpusu drogowego w miejscowości Rogi. 
Zmniejszone zostały wydatki na dotacje dla WTZ w Rymanowie o kwotę 32 tys. 998 zł, dotacje dla 
powiatu brzozowskiego i Miasta Krosna na dofinansowanie WTZ. 

Wprowadzono dotacje celowe dla: 
Gminy Chorkówka w kwocie 2 tys. zł z przeznaczeniem na realizację przez gmmę 
powierzonego zadania powiatu pn. przebudowa drogi powiatowej Niżna Ląka - Bóbrka wraz 
z budową chodnika w miejscowości Bobrka, 
Gminy Krościenko - Wyżne w kwocie 15 tys. zł na realizację przez Gminę powierzonego zadania 
powiatu pn. budowa chodnika przy drodze powiatowej Krosno !skrzynia 
(ul. Brzozowska) w miejscowości Krościenko Wyżne. 

Zwiększone zostają wydatki o kwotę 15 tys. 200 zł na zwrot podatku od nieruchomości za budynek 
LO w Dukli, dla Domu Dziecka w Długiem na dofinansowanie kosztów związanych 

z podnoszeniem standardów o kwotę 40 tys. zł oraz dla rodzin zastępczych o kwotę 2 tys. 863 zł. 
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Wydatki ogółem zwiększono o kwotę 8 tys. 431 zł. 

Wprowadzone zmiany dochodów i wydatków spowodowały zwiększenie deficytu budżetu 

o kwotę 585 tys. 592 zł. Deficyt po zmianach wynosi I I mln 753 tys. 600 zł i zostanie pokryty 
przychodami z tytułu kredytów w kwocie 1 O mln 838 tys. zł oraz wolnymi środkami z 2008 roku 
915 tys. 592 zł. 

Zmniejszone zostały przychody z tytułu kredytów o 330 tys. zł i przychody z wolnych środków 
o kwotę 915 tys. 592 zł. 

Zmiany wprowadzone zostały również w załącznikach do uchwały budżetowej. 

Po zmianach: 

Dochody wynoszą 
Wydatki 
Deficyt 
Przychody 
wolne środki 
Rozchody 

59 093.078 zł 
70.846.678 zł 
11.753.600 zł 
13.203.600 zł w tym kredyty - 12.288.008 zł 

915.592 zł 
1.450.000 zł 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIll/224/09 w sprawie zmian 
w budżecie powiatu krośnieńskiego na 2009 rok /zał. Nr 12/. 

Punkt 8 h) porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 
poręczenia - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. Poinformowała, iż wprowadza się zmiany 
w uchwale XVII/143/08 Rady Powiatu Krośnieńskiego z dnia 30 kwietnia 2008 roku 
w sprawie udzielenia poręczenia dla Wojewódzkiego Szpitala Podkarpackiego w Krośnie. 

Wspomniana zmiana dotyczy zastąpienia zapisu ,,w 2008 roku" wyrazami ,.w 2009 roku". 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIIl/225/09 zmieniającej uchwałę 
w sprawie udzielenia poręczenia /zał. Nr 13/. 

Realizując kolejny punkt 8 i) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nagród dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Krośnieński - projekt 
uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie /zał. Nr 14/. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Pan Adolf Kasprzyk zapytał dlaczego w projekcie uchwały, wspomniany regulamin jest 
przyjmowany tylko na 2009 rok a nie na czas nieokreślony. 

Pani Teresa Kuźniar poinformowała, iż po przeprowadzonych negocjacjach z NSZZ „Solidarność" 
Pracowników Oświaty i Wychowania oraz ZNP ustalono, że w przyszłym roku zostanie ponownie 
przeliczony cały regulamin. 
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Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIIl/226/09 w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Krośnieński /zał. Nr 15/. 

W punkcie 9 porządku obrad - przyjęcie stanowiska w sprawie projektowanego odcinka drogi 
ekspresowej S - 19 w wariancie A i wariancie B zlokalizowanych na terenie powiatu 
krośnieńskiego - projekt stanowiska przedstawił Dyrektor. Poinformował, iż firma ARCADIS 
zajmowała się projektowaniem drogi ekspresowej S - 19 na terenie powiatu krośnieńskiego. 
Zwrócił uwagę, iż firma ta przedstawiła 7 wariantów natomiast obecnie zostały one zredukowane 
do 2-ch wariantów A lub B. Temat ten był omawiany na posiedzeniu Komisji Transportu, 
Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w dniu 23 marca 2009 roku. W posiedzeniu 
komisji uczestniczył Pan Stanisław Pękalski reprezentujący Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych 
i Autostrad Oddział w Rzeszowie Rejon Krosno, który przedstawił informacje dotyczące 

planowanego przebiegu drogi ekspresowej S - 19 przez teren powiatu krośnieńskiego wg wariantu 
A i wariantu B. Przyjęcie wspomnianego stanowiska jest ważne dla prawidłowej dostępności do 
drogi ekspresowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o przebieg wariant A przez teren Gminy Dukla. 

Dyrektor poinformował. że wariant A przebiega przez teren Jaślisk przy zbiorniku wodnym i został 
akceptowany przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. 

Wiceprzewodniczący Komisji przedstawił pozytywna opinię komisji w kwestii wyżej 

przedstawionego stanowiska. 
Dodał również, iż komisja na ostatnim posiedzeniu w dniu 23 marca 2009 roku zapoznała się 
z opiniami gmin, które zostały zobowiązane do ·wyrażenia opinii w przedmiotowej sprawie. Do dnia 
posiedzenia komisji wpłynęły opinie z następujących gmin: Korczyna, Dukla oraz Miejsce 
Piastowe. Komisja odniosła się do nich pozytywnie (Gmina Korczyna - wariant A, Gmina Dukla -
wariant B). 

Pan Adolf Kasprzyk zwrócił uwagę, iż w projekcie uchwały jest mowa o wariancie A na całym 
odcinku przebiegu planowanej drogi ekspresowej S - 19 przez teren Powiatu a komisja opiniowała 
wariant A dla Gminy Dukla i wariant B dla Gminy Korczyna. 

Dyrektor poinformował, iż Pan Stanisław Pękalski wspomniał o pewnych trudnościach w przebiegu 
drogi ekspresowej S - 19 przez teren Gminy Korczyna. Niepokojącym jest fakt, że na spotkaniach 
gminnych dopisuje się kolejne warianty. Każda z gmin, przez teren której ma przebiegać 

wspomniana droga, odsuwa od siebie wspomnianą kwestię dlatego też jeśli nie zostanie podjęta 
decyzja może okazać się, iż nie zostanie wybudowany odcinek 30 km drogi ekspresowej S - 19. 
Samorządy gminne zostały zobowiązane do wydania opinii w przedmiotowej sprawie. 
Jeśli chodzi o stanowisko Rady Powiatu - Komisja Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała wariant A ze względu na mniejszą ilość 

wyburzeń. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Dyrektora czy Rada Powiatu jest zobowiązana do 
podjęcia takiej decyzji. 

Dyrektor odpowiedział twierdząco oraz zwrócił uwagę, iż Powiatowy Zarząd Dróg w Krośnie 
dodatkowo ma przygotować opinię w kwestii połączenia dróg powiatowych z drogą ekspresową 
S-19. 
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Pan Adolf Kasprzyk zaznaczył, iż komisja opiniowała inne stanowisko niż stanowisko zawarte 
w projekcie przedstawionym na sesji. 

Dyrektor zwrócił uwagę, że Rada Powiatu została zobowiązana do podjęcie stanowiska w kwestii 
wyboru wariantu A lub B przebiegu drogi ekspresowej S - 19 przez teren Powiatu a także, iż we 
wspomnianym stanowisku nie można wyszczególniać wariantów dla gmin, gdyż będą one 
przedmiotem uzgodnień w późniejszym term1me. Komisja Transportu. Budownictwa, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zapoznała się z opinią Gminy Dukla. Korczyna i Miejsce 
Piastowe oraz wyraziła opinię na ten temat na podstawie dokumentów przedstawionych przez 
samorządy gminne. 

Wiceprzewodniczący Komisji Jeszcze raz powtórzył. iż komisja pozytywnie zaopiniowała 

stanowisko o którym mowa. 

Pan Edward Bargiel zauważył. iż Rada Powiatu powinna podejmować kwestie zaopiniowane przez 
komisję konsekwentnie. jeśli komisja zajmowała się wariantem A i B - to Rada Powiatu również 
powinna głosować nad tymi dwoma wariantami. 

Dyrektor jeszcze raz podkreślił, iż opinie, które wpłynęły z gmin w przedmiotowej sprawie zostały 
skierowane na posiedzenie komisji, która miała się do nich ustosunkować. 

Pan Stanisław Kenar poinformował, iż komisja wydaje opinię a Rada Powiatu podejmuje decyzje 
w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał stanowisko pod głosowanie. 

Radni (stosunkiem głosów 17 - za, przy 2 głosów przeciw oraz 3 głosach wstrzymujących się) 
głosowali za podjęciem stanowiska w sprawie projektowanego odcinka drogi ekspresowej S - 19 
na terenie Powiatu Krośnieńskiego - z uwzględnieniem wariantu A /zał. Nr 16/. 

W kolejnym 1 O punkcie porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - głos zabrał 

Starosta informując o akceptacji następujących wniosków złożonych przez Powiat: 
- wniosek w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 
2007 - 2013 Oś priorytetowa 5. Infrastruktura Edukacyjna schemat B - system oświaty - nazwa 
zadania „podniesienie jakości kształcenia poprzez modernizację i doposażenie obiektów Zespołu 
Szkół im. Armii Krajowej w Jedliczu, Liceum Ogólnokształcącego im. M. Konopnickiej w Jedliczu 
oraz Zespołu Szkół w Iwoniczu, który uzyskał akceptację w kwocie 917 tys. zł, 

- wniosek w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Rzeczpospolita Polska - Republika 
Słowacka 2007 - 2013 Oś priorytetowa I. Rozwój Infrastruktury Transgranicznej, temat 1. 
Infrastruktura komunikacyjna i transportowa. nazwa projektu .,rozwój infrastruktury drogowej 
pomiędzy powiatami krośnieński, jasielski i bardejowski, nazwa zadania .. przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1896 R Krosno - Kobylany - Toki. 

Następnie poinformował o wizycie Prezydenta Lecha Kaczyńskiego oraz Prezydenta Węgier 
w Krośnie. Dodał, iż na spotkaniu w dniu 24 marca 2009 roku z delegacją Węgier zostały określone 
zadania na rok 2009 w ramach umowy podpisanej z XVII Dzielnicą Budapesztu w dniu 
16 czerwiec 2008 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu z kolei podkreślił, iż cieszy się z nawiązanej współpracy. 

Realizując punkt 11 porządku obrad - wolne wnioski i zapytania - głos zabrał Pan Adolf Kasprzyk 
- Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. Poinformował, iż komisja na posiedzeniu w dniu 
23 marca 2009 roku zajmowała się pismami Państwa Barbary i Józefa Brzęczek (z dnia 
10.12.2008 r. /zał. Nr 17/, 30.12.2008 r. /zał. Nr 18/ oraz 03.02.2009 r. /zał. Nr 19/), które na sesji 
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. 
w dniu 19 lutego 2009 roku zostały przekazane do ponownego rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej 
oraz przedstawił stanowisko komisji w przedmiotowej sprawie /zał. Nr 20/. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie stanowisko Komisji Rewizyjnej. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem w/w stanowiska. 

Przewodniczący Rady Powiatu przytoczył treść kolejnych pism, które wpłynęły do Rady Powiatu 
z dnia 14.03.2009 roku /zał. Nr 21/ i 15.03.2009 roku /zał. Nr 22/. 

Następnie przedstawił propozycję odpowiedzi /zal. Nr 23/ na pisma Państwa Barbary i Józefa 
Brzęczek (wyżej przytoczone) oraz poddał je pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przedstawioną przez Przewodniczącego Rady Powiatu propozycją 
odpowiedzi. 

Rada Powiatu upoważniła Przewodniczącego Rady Powiatu do udzielenia odpowiedzi 
w przedmiotowej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o p1sm1e dotyczącym realizacji zadań 
w Gminie Korczyna /zał. Nr 24/, piśmie Pana Tadeusza Nabywaniec - Radnego Powiatu 
Sanockiego w sprawie pomocy niepełnosprawnemu dziecku /zał. Nr 25/, piśmie w sprawie 
udzielonej dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Chrystusa Króla w Trzcianie /zał. Nr 26/ 
oraz Parafii Rzymskokatlockiej p.w. Wszystkich Świętych w Iwoniczu /zał. Nr 27/. 

Pan Edward Bargiel zapytał o termin rozpoczęcia prac mających na celu usunięcie dziur powstałych 
w okresie zimowym oraz wnioskował aby przy przeglądzie dróg powiatmvych był obecny 
pracownik gminny. Na zakończenie wypowiedzi podziękował za zorganizowanie sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego w Gminie Krościenko Wyżne. 

Pan Adolf Kasprzyk z kolei nawiązał do interpelacji, którą złożył na ostatniej sesji (dotyczącej 
złego stanu dróg powiatowych na terenie Gminy Korczyna) oraz o udzielonej mu odpowiedzi. 
Dodał, iż informacja ta nie jest kompletna, gdyż chodziło o położenie masy bitumicznej 
a nie załatanie dziur. Zwrócił uwagę na powstałe dziury w ciągu drogi powiatowej przy 
ul. Marynowskiej (w Krościenku Wyżnym) od strony Gminy Korczyna a także poruszył temat 
odszkodowania za straty powstałe na wspomnianej drodze na wskutek poruszania się po niej 
samochodów ciężkich należących do Zakładu Energetycznego. 

Dyrektor poinformował o przetargu na remonty cząstkowe, który ma zostać rozstrzygnięty w dniu 
27 marca 2009 roku oraz, dodał, że na obecną chwilę nie może udzielić Radnemu Adolfowi 
Kasprzykowi informacji co do dokładnego terminu przeprowadzenia remontów. Wspomniał 

również o odpowiednich warunkach atmosferycznych koniecznych do przeprowadzenia tego typu 
prac. 
W sprawie odszkodowania poinformował, iż w kwestii tej musi się skontaktować z Powiatowym 
Zarządem Dróg w Krośnie. 

Pan Jerzy Kaleta podjął temat obchodów Dnia Przyjaźni Polsko - Węgierskiej. 

Starosta zwrócił uwagę, iż spotkanie z delegacją Węgier nie było zaplanowane. Informacja o nim 
została przesłana w późnym terminie e - mailem. Program wizyty delegacji był ściśle określony. 
W spotkaniu udział wzięli: Przewodniczący Rady Powiatu, Skarbnik. Sekretarz, Starosta 
Wicestarosta, Dyrektor oraz Pani Grażyna Ostrowska. 
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Przewodniczący Rady Powiatu dodał, iż spotkanie to było organizowane przez Urząd Miasta 
Krosna a nie przez Starostwo Powiatowe w Krośnie oraz, że uznał za stosowne zaproszenie 
delegacji do Starostwa Powiatowego w Krośnie. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Krościenko Wyżne Pan Jan Kuźnar. Wyraził zadowolenie 
z podjętej uchwały w sprawie powierzenia gminie prowadzenia zadania publicznego. Powołując się 
na wypowiedź Radnego Adolfa Kasprzyka (w kwestii przeprowadzenia remontów w ciągu drogi 
powiatowej w Krościenku Wyżnym przy ul Marynowskiej) również wnioskował 

o przeprowadzenie na wspomnianej drodze stosownych remontów. Dodał. że ważne jest to aby 
prace na drogach zostały rozpoczęte w miarę wcześnie. Wspomniał również o kwestii dotyczącej 
planowanego przebiegu drogi ekspresowej S - 19 oraz dodał, iż Gmina Krościenko Wyżne również 
wydała opinię w tej sprawie w dniu 12 marca 2009 roku. Poinformował, że w bieżącym roku gmina 
przygotowuje się do opracowania Planu Organizacji Ruchu w Gminie Krościenko Wyżne. Podjął 
temat współpracy z Powiatem, którąjak stwierdził ocenia bardzo wysoko. Na zakończenie swojej 
wypowiedzi jeszcze raz podziękował Przewodniczącemu Rady Powiatu za organizację sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował Wójtowi za dotychczasową współpracę oraz za 
przyjęcie w gminie. Następnie złożył życzenia świąteczne. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 14.30 zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

Pro to kG~~ 
Sylwia~iel 
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